
Bestyrelsesmøde MC-afd. d. 18-02-2013 
 

 

Møde sted: Peter Mastrup 

Deltager: Peter, Michael, Finn, Lis og Jan 

Fraværende: Charlotte 

 

Møde start: 19.00                               Referent: Peter Mastrup 

Møde slut: 23.00        Side 1 af 1 

Dagsorden. 
 

1. Har vi nogle som skal på kursus. Eks. Teknisk kontrol, tidtager, stævneleder, Dommer osv. 
Der er lagt på hjemmesiden og face book om hvordan man melder sig til TL og TK  
Jan oplyste om der også var kurser fra team Næstved som man kunne tilmelde sig, der 
arbejdes vider på hvilke kurser som er til gavn for klubben/medlemmerne 

 
2. Skal der arbejdes videre med årsplan. 

Peter arbejder vider på hvordan årsplanen kan gemmes på en nem måde på nettet eks. 
Skydrive. Samt hvordan opsætningen skal være for at passe til klubben. 

 
3. Skal hjemmesiden opdateres/ændre ud sene. 

På forsiden ændres medalje tager og der sættes kommende løb på i stedet. Peter arbejder 
videre på at få opdateret ud sene. 

 
4. Status på baneudvalg. 

Selv om sæsonen ikke er helt i gang i nu er udvalget er kommet godt i gang og bestyrelsen 
synes det ser lovene ud og håber på forsat godt sammenarbejde. 

 

5. Skal der være en hel dag hvor bestyrelsen planlægger året eller gøres det løbende. 

Foreløbig bliver der arbejdet på årsplanen løbende. 

 

6. Forslag til arbejdsdage 

Peter kontakter arbejdsudvalget for at aftale hvilke dage de vil bruge. 

 

7. Træningsskole 

Der arbejdes videre med at få aftale med trænere. Der vil være træningsskole 1. april 

 

8. Planlagte bestyrelsesmøde 2013. 

13 marts (om SJ cup d. 14/4) 

10 april (om Pinseløbet 20/5)  

15 maj (om GJ) 

12 juni (om GJ) 

25 juni ( Opfølgning GJ) 

5 august ( om A DM 8. sep.) 

26 august (om A DM og Micro SJ 6. okt.) 

18 september ( Opfølgning A DM) 

9 oktober ( Om Klubaften, trial, fest og Generalforsamlinger) 

 

9. EVT. 

 

a. Michael får indhentet et tilbud fra TDC om internet stik i micro tællerhus. 

b. Der arbejdes videre på at lave en ny tilmelding til flagposter på hjemmesiden. 

c. Den nye Suzuki micro udlejnings maskine er købt og er ved at blive klargjort af 

Johnny Gulhammer. 

 

 

 

 


